SALALAH MILLS CO. (S.A.O.G)



التاريخ : 8 مايو 2025م Date : May 8, 2025

Sub: CEO Resignation

In terms of the disclosure requirement of Muscat Stock Exchange, the Board of Directors of SALALAH MILLS CO. (S.A.O.G) would like to inform the investors community that Mr. Ahmed Alawi Abdullah Al Dhahab the Chief Executive Officer of the company has submitted his resignation for personal reasons. His last working day is May 8, 2025.

The Board of Directors, during its meeting on May 8, 2025, accepted his resignation.

The Chairman and members of the Board of Directors would like to extend their gratitude and appreciation to Mr. Ahmed Alawi Al Dhahab for his contribution and commitment over the last 26 years.

The Board of Directors has decided to appoint Eng. Ahmed bin Amer Al Shanfari as Acting Chief Executive Officer until further notice.

Kindly accept our highest regards and appreciation

الموضوع: استقالة الرئيس التنفيذي

التزاما بمتطلبات الإفصاح الخاصة ببورصة مسقط يود مجلس إدارة شركة مطاحن ش.م .ع .ع إبلاغ المساهمين الكرام بأن الفاضل / أحمد بن علوي عبدالله الذهب الرئيس . التنفذي للشركة قد قدم استقالته لأسباب شخصية

وقد قرر مجلس الإدارة في اجتماعه المنعقد بتاريخ 8 مايو 2025م قبول الاستقالة على ان يكون يوم 8 مايو 2025م آخر يوم عمل

يتمنى رئيس وأعضاء مجلس الإدارة كل التوفيق للفاضل / أحمد بن علوي الذهب ويثني على ماقدمه للشركة أثناء فترة عمله على مدى 26 عام

وقرر مجلس الإدارة تكليف المهندس / أحمد بن عامر . . الشنفري بمهام الرئيس التنفيذي حتى اشعار اخر

"هذا وتفضلو بقبول فائق الاحترام والتقدير

ALI TALIB ALI ALRAWAS Board Secretary



علي بن طالب علي الرواس أمين السر